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Kramfors Brukshundsklubb årsmöte 
Datum: 2025-02-16 kl 15.00 

Plats: Klubbstugan 
Dagordning:  

1. Justering av röstlängd
2. Val av ordförande för mötet
3. Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet
4. Val av justerare
5. Val av rösträknare
6. Beslut om närvaro- och yttranderätt
7. Fråga om mötet blivit utlyst enligt gällande regelverk
8. Fastställande av dagordningen
9. Redovisning av föregående verksamhetsår
10. Fastställande av balans- och resultaträkning
11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen **
12. Beslut om rambudget
13. Styrelsens förslag om  medlemsavgift (2026) lokalklubbens del i medlemsavgiften
14. Val av styrelse
15. Val av revisorer
16. Val av valberedning
17. Beslut om omedelbar justering av p. 12–14
18. Prisutdelning, avtackning, uppvaktning mm.
19. Mötes avslutande

 (**) Sittande styrelse äger inte rösträtt vid detta beslut 

Väcks vid årsmötet förslag i ett ärende som inte finns medtaget på dagordningen kan, 
om årsmötet så beslutar, ärendet tas upp till diskussion men inte till beslut. 

Verksamhetsberättelse 2024 

Styrelsen för Kramfors Brukshundklubb har under året bestått av följande: 

Ordförande Doris Boman 
Vice ordförande Katarina Fryksten 
Sekreterare Yvonne Öberg 
Kassör Ingmari Georgsson 
Ledamot Ulrika Berglund (feb-maj) fyllnad Eva- Lotta Halèn 
Suppleant 1 Curt Helèn 
Suppleant 2 Eva Mörtsell 

Revisorer och revisorssuppleant 

Revisor Birgitta Sewerin 
Revisor Maud Holtz Devall 
Revisorssuppleant Fanny Jönsson 
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 Valberedningen 
Sammankallande Nina Edlund 
Ann- Catrin Norvall 
Therese Doverot 
 
 
Styrelsen har haft 6 protokollförda styrelsemöten, 1 medlemsmöte och 1 årsmöte. 

 

Kramfors Brukshundklubb har haft följande i verksamheten: 
 
 

 
                            KÖKSKOMMITTÉNS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 

Köket har varit aktiv vid de tävlingar som varit på klubben. 
 Vi hade en julfest i December. Det var många som kom. Det var en mycket trevlig och rolig kväll med 
tomte med julklappar,  sång, och knep & knåp som Nina ordnat. Ett annat uppskattat inslag var att en 
tidigare medlem, Clary Öhlund, deltog och överlämnade en bok som hon gjort till vår ordförande Doris. 
Den innehöll de  kåserier som Doris skrev tidigare i vår klubbtidning “SKALLET”. Clary läste även några av 
de dråpliga historierna om familjen Bomans basenji hund Berit.  
Vi vill tacka alla som medverkade! 😊😊 
 
Kommittén har bestått av Maud Holtz Devall, Ulrika Berglund och Emma Näsström 
 
 
 
 
 

RUS- UTSTÄLLNING VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 
 

Under året har vi haft 2 fysiska träffar. Vi hade utställningsträning 2 dagar i juni som var uppskattade 
och välbesökta. 
I slutet av oktober hade vi vår årliga nationella hundutställning för bruksraser. Maritha Östlund- 
Holmsten dömde de 62 hundar som var anmälda. Samtidigt hade vi inofficiell för övriga raser med  
Charina Fäldt och Eva Löwenstein som delade på 98 anmälda hundar.  
Som tidigare år bjöds funktionärerna på smörgåstårta som Tack för hjälpen. 
 

Sektorn har bestått av sammankallande Kattis Fryksten, Margareta Nilsson, Helena Lilja och  
Maud Holtz Devall. 
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VERKSAMHETSBERÄTTELSE BOL 2024 (HUS; TÄS) 

       Under året har vi genomför dessa tävlingar : 

● 4 februari lydnadstävling samtliga klasser
● 2 juni dubbel lydnadstävling (förmiddag/eftermiddag)
● 8 december lydnadstävling samtliga klasser + dragsjuan

Vi hade planerat en lydnadstävling för startklass den 21 april, men där fick vi inga anmälningar. 
Sektorn gjorde ett försök till att arrangera klubbens första (?) IGP-relaterade tävling vilket var 
behörighetsprovet som krävs för att starta IGP. Tyvärr bara en anmälan så det blev aldrig av. Sektorn 
försökte inför denna tävling hålla en introduktion till IGP, men ingen kom. Bättre lycka nästa år. 
Tyvärr ställdes vår brukstävling under hösten in på grund av att omkringliggande klubbar hade 
brukstävling under samma helg och vi hittade inget bättre tillfälle. 

Under 2024 har vi haft dessa kurser: 

● Valpkurs i vinter
● Valpkurs i vår/vinter
● Valpkurs sommar
● Valpkurs höst
● Vardagslydnad höst
● Tävlingslydnad höst

I juni slog vi ihop HUS och TÄS. BOL (bruks- och lydnadssektorn) blev det nya namnet. 

  BOL har bestått av: 

               Anna Sjölund, Ann-Catrine Norvall, Patricia Norvall 
Veronica Nordin och Fanny Jönsson 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR IT 2024 
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Då vi inte har några intäkter/utgifter som går under IT (vad jag vet iallafall) så kommer ingen budget. 
 
Vi satte som mål att vara live med den nya SBK-hemsidan under kvartal 1 2024 då vårt tidigare mål 
med att vara klara till årsskiftet 2023/2024 gick i stöpet. 
Målet som sattes till kvartal 1 höll och vi gick live 2024-01-31!! En milstolpe avklarades! 
 
Under årets gång har vi kontinuerligt jobbat med att lägga in relevant information och jobbat oss fram 
till en layout/upplägg som fungerar för oss att arbeta med men som också är så lättilgänglig som 
möjligt för klubben och dess medlemmar. 
Vi har lagt ut xx antal kurser och skött inkomna anmälningar samt vidare distribuerat det till 
vederbörande instruktörer. 
Det har publicerats olika intressekoller för bl.a. bruks och föreläsningar. Näst kommande idé är att 
lägga ut en "Idélåda" där medlemmar kan komma med idéer, synpunkter och feedback till klubben. 
Denna planeras att publiceras innan året är slut. 
 
En investering gjordes i början av juni och vi införskaffade då en ny bärbar dator samt bärbar 
högtalare till klubben. Detta då den dåvarande stationära datorn var utdaterad och vi saknade högtalare 
då instruktörer behöver visa filmer i samband med kurs samt till digitala föreläsningar som visas på 
klubben. 
 
Jag har skrivit till webbsupporten för hemsidan och bett om någon slags statistik för hur "trafiken" 
varit under året till vår hemisda utan att ha fått något svar än. 
Tänker att det kan vara intressant med tanke på det jobbet vi i sektorn har och kommer lägga ner på 
hemsidan framöver. 
 
Senaste tillägget är en "google-kalender" som finns bl.a. på första sidan på hemsidan. 
Vi har automatiskt via SBK, en SBK-kalender, som redan ligger på första sidan men när första 
datumet har passerat för t.ex. en kurs så försvinner "händelsen" från SBK-kalenden. "Google-
kalendern" kommer bli som ett komplement till SBK-kalendern. I Google-kalendern kan vi också 
skriva in om klubbstugan är bokad t.ex. Något som vi inte kan göra i SBK-kalendern på ett bra sätt.  
🙂🙂 
 
 
 
Amanda Danielsson, sk 
Frida Olsson Engblad 
 
 

 

 

                                              VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR AGILITY 2024 

 
I sektorn har Gunilla Forsberg-Lundgren och Anita Lindström arbetat 
under året. Lovisa Gustavsson har slutat. 
 
Agilitysektorn har haft den här verksamheten under året: 
 

Vi har genomför ca 10st träningskvällar under året. 

Under sommaren har det funnits en färdigbyggd bana på planen för träning. 

Den har blivit ombyggd ca varannan vecka. 
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Vi hade en prova-på-kväll den 27/6 med 10 deltagare. 

Där 6st utav deltagarna gick nybörjarkursen under hösten. 

Vi har under våren genomfört en Kontaktfältskurs med fyra deltagare och fem träffar. 

Vi har under hösten genomför en Nybörjarkurs med sex deltagare och sex träffar, 

som avslutades med en Blåbärstävling. 

Under året har hinderparken utökats med tre nya tunnlar. 

Tre av dem gamla tunnlarna såldes. 

Vi har ordnat sponsring till tre av hopphindren. 

Tillsammans med Moa Åström hade vi ett förråd över vintern för hindren på Dannero. 

 VERKSAMHETSBERÄTTELSE RALLYLYDNAD 2024 

  Rallysektorn har bara haft en tävlingsdag 2024. 8 banor med 85 starter. 

           Pga svårigheter med nya SBK tävling valde vi att inte ha flera tävlingar. 

           Tisdagar har det varit  rallyträningar med varierat antal deltagare. 

            Anita, Gunilla, Curt och Kina har varit i sektorn under året. 
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                             VERKSAMHETSBERÄTTELSE FRÅN SPECIALSÖKSEKTORN 2024 

 

Vi har under året som gått anordnat: 
 
• 11st Nosework tävlingar. 
• Anna och Pia har haft 2st Nosework kurser. 
• Anna och Pia har haft 1st Doftprov NW. 
• Vi i sektorn tillsammans med övriga medlemmar har haft öppna träningar 
i Nosework och Specialsök. 
• Vi har varit med och anordnat hundens vecka. 
• Vi har varit med och ordnat öppna träningar på onsdagar. 
 
• Nina och Amanda har haft valp/unghundskurser samt vardagslydnadskurser. 
Sen har vi ju alla 4 tävlat och tränat aktivt för klubben under det gångna året 
 
//Specialsökssektorn 
Nina Edlund 
Amanda Danielsson 
Anna Sjölund 
Pia Sundlöf-Silling  
 
 
 
 
 
 
En ideell förening är inte mer än det medlemmarna gör den till. Många timmar läggs ner på 
olika saker och av olika personer. Det mest synliga för oss är våra kurser och olika tävlingar. 
Men vi har mer än det. Vi har vår lokal och våra maskiner som behöver underhåll och lite 
kärlek 😊😊. Då vi inte har en fastighetssektor får vi ändå vara glad för att det finns personer 
som vill ta sig an det som behöver göras. Med dessa rader vill jag rikta ett stort TACK till 
ALLA för det gångna året och så blickar vi framåt på detta. 
 
 
// Kattis, vice ordförande 
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MÅL 2025- 2026 

KRAMFORS BRUKSHUNDKLUBB 

Detsamma som för SBK centralt: 
- Att sprida kunskap om hund.
- Att vi har friska och funktionsdugliga hundar.
- Att vi har hundar i människans tjänst.
- Att öka vår kunskap om hund.
- Att vara en aktiv organisation.

Vi har under 2024 pratat en hel del om att medlemmarna upplever ett behov av en hundhall. 
Vi fick under 2024 en arbetsgrupp som arbetade och kommer under 2025 att fortsätta arbeta 
med att söka lämpliga lokaler och frågan om finansiering. 
Vi har en belysning på planen utanför klubbhuset som fungerar dåligt med flera trasiga 
lampor. Styrelsen har fått en offert på renovering av lysmasten och kommer att fortsätta 
planeringen runt renoveringen av lysmasten under 2025. 
Det yttre underhållet av klubbstugan är lite eftersatt och det behövs en del underhållsarbete. 
Vi har fått hjälp av medlemmar med att måla och ordna med belysning i boden. Solgläntans 
behandlingshem skötte gräsklippningen under sommaren. 
Vår planering för 2025 är att arbeta för finansiering av lysmasterna vilket kommer att gå på 
runt 60000:-. 
Vi behöver se över hur stort behovet är av yttre underhåll av klubbstugan och i så fall hur det 
skall utföras och av vem. Finns medlemmar som kan ställa upp eller skall vi se över andra 
alternativ. 
Vi strävar efter att stötta sektorerna och arbetsgruppen för hundhallen utifrån önskemål och 
behov. 
I övrigt önskar vi en öppen dialog med medlemmar om ideér och önskemål för att vidare 
utveckla Kramfors brukshundklubbs verksamhet. 
Styrelsen vill rikta ett stort tack till alla medlemmar som gör Kramfors brukshundklubb till en 
aktiv klubb som ständigt strävar framåt och söker utveckling. VI ser fram emot att 
tillsammans med alla medlemmar möta 2025. 

Doris, ordförande 

RUS- UTSTÄLLNING VERKSAMHETSPLAN 2025/26 

Vi har ansökt om nationell utställning 2025 och 2026. I år har vi tillsammans med Sollefteå bhk. Planen 
är att ha en inofficiell som är planerad till söndag 18 maj. Höstens officiella är 25 oktober och domare är 
Hans Almgren. Nästa år ej klart. Inofficiellt även i höst. Domare meddelas i samband med annonsering. 
Utställningsträning under våren om intresse finns. 

Sektorn består av sammankallande Kattis Fryksten, Maud Holtz Devall, Margareta Nilsson 
och Helena Lilja. Från i år välkomnar vi Ann Storm till sektorn! 
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VERKSAMHETSPLAN KÖKSKOMMITTÉN 2025- 26 

Köket kommer att närvara vid klubbens tävlingar 

och på de planerade  utställningarna. 

Vi ska även ordna Julfest i December. 

Vi tar gärna emot fler som vill hjälpa till i köket. 

Vill även välkomna Emma Näsström till köket. 

2026 

Närvara vid tävlingar och utställningar. 

Julfest 

Kommitten består av Maud Holtz Devall och Emma Näström. 

VERKSAMHETSPLAN FÖR BOL 2025- 26 

Under 2025 kommer vi att arrangera följande tävlingar: 

● 2 februari lydnadstävling samtliga klasser
● 17 maj BH/VT prov (IGP)
● 24 maj lydnadstävling samtliga klasser

Kommer även ansöka om: 

● 17 augusti bruks högre spår
● 14 september IGP och BSL
● 5 oktober bruks appell spår

Utöver detta planerar vi temakvällar i olika kategorier under vinterhalvåret. 

Kurser planeras efter behov och intresse. 

Sektorn består av: 
Ann- Catrin Norvall, sk 
Anna Sjölund, Fanny Jönsson, Veronica Nordin och Patrice Norvall 
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VERKSAMHETSPLAN RALLYSEKTORN 2025- 26 

Samarbete med Härnösand Örnsköldsvik Sollefteå. HÖGA KUSTEN RALLY. 5 - 8 juni. Kramfors 
kommer ha tävling 8 juni med 3x avancerad och 3x mästarklass. Maxantal starter 120. 
1 tävlingsdag i september med 2xN 2xA. 
1 tävlingsdag i september  med 2xF 2xM. 
 
1 nybörjarkurs max 8 deltagare.  
 
Träningskvällar för alla som gått kurs. 
 
 
 
 
Sektorn består av: 
Kina Aronsson, sk 
Curt Helén, Anita Lindström och Gunilla Forsberg- Lundgren 
 
 
 
 
 
 
 
                                                       VERKSAMHETSPLAN FÖR IT 2025- 26 

 

Vår plan för 2025 är rätt och slätt att fortsätta förvalta hemsidan efter bästa förmåga med hjälp av 
styrelse och sektorer. 

Vi påminner igen att om hemsidan ska fortsätta vara en uppdaterad kanal att nå ut till våra medlemmar 
så behöver vi information från klubben och dess sektorer. 

Vi kan inte själva hålla koll på de aktiviteter som ser/ska se eller information som är utdaterad utan 
hjälp från styrelse och sektorer. 

Tillsammans så kan vi få fram de resultat vi strävar efter! :) 

 

IT består av sk Amanda Danielsson och Frida Olsson- Engblad 

 
 
 

VERKSAMHETSPLAN SPECIALSÖK 2025- 26 
 

 

Det är många hundägare som gått grundkurs inom Nose Work (NW) och Specialsök 

men få som kommer ut på tävling, en anledning tror vi är att det är svårt att själv 

träna vidare och svårt att hitta andra som tränar. Specialsökssektorn har som mål att 

få fler medlemmar att fortsätta träna och utvecklas med sina hundar inom Nose Work 
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och SBK´s Specialsök genom att erbjuda träningar, tävlingar, kurser och 

föreläsningar. Vi har nu tre certifierade instruktörer inom Nosework i klubben. Anna 

Sjölund, Pia Silling och Curt Helén. 

Planerade aktiviteter 2025 

Öppna träningar 2 gånger/månad. 1 gång Nose Work, 1gång Specialsök. 

Alla medlemmar som har grunderna är välkomna att delta. 

Träningarna hålls på olika platser i kommunen för att få variation i miljön. 

Vintertid kan det bli aktuellt med att hyra någon lokal och klubbmedlemmar 

turas om att vara ansvarig för träningstillfällena. 

Deltagarna betalar 50kr/gång till KBHK, den avgiften kommer att användas för 

att betala ev. hyreskostnader vid träning. 

Då de ansvariga själva står för materialet betalar de inget. 

Vi planerar att anordna två doftprov under 2025 

Tävlingar Nose Work 2025 

Till våren/sommare planerar vi att genomföra 6 tävlingar. 

TEM Behållare klass 2 tävling. 

TEM Inomhus klass 1 tävling. 

TEM Behållare klass 1 tävling. 

TEM Inomhus klass 2 tävling. 

TSM Klass 1 tävling x2. 

Vi planerar även att genomföra 6 tävlingar under hösten. 

Två Elit-tävlingar 

Två TSM Klass 3-tävlingar 

Två TSM Klass 2-tävlingar 

Kurs 2025 

Under året planeras att genomföra tre kurser i Nose Work. 

Clear Round 2025 

Vi planerar för att under det kommande året kunna hålla i minst en Clear Round tävling som är inofficiell 

tävling för att få fler ekipage att våga prova på att tävla. 
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Sektormedlemmar: Amanda Danielsson, Nina Edlund, Pia Silling, Anna Sjölund 

 

 

 
 

VERKSAMHETSPLAN AGILITY 2025- 26 
 

I sektionen ingår: 
Gunilla Forsberg-Lundgren, Anita Lindström. 
 

Vi planerar ett antal träningsträffar. 
Vi planerar ett antal träffar i sektionen. 
Vi planerar en Fortsättnings-/Uppföljningskurs under året. 
Vi planerar en Kontaktfältskurs under året. 
Blir det stort tryck på Nybörjarkurs, så får vi fundera på den. 
Vi planerar två Blåbärstävlingar och Lättklasstävlingar (hopp). 
Vi planerar att ha Teman på träningskvällarna. 
Vi planerar för att få in fler deltagare i sektionen. 
Vi planerar inköp av agilityhinder bl.a. slalom och ev. en balansbom. 
Vi ska se över tunnelsäckarna, så att vi har tillräckligt till träningstävlingarna. 
Vi har sökt bidrag till hinder hos Studiefrämjandet. 
 
 
 
 
 

VALBEREDNINGENS FÖRSLAG 2025 

 

Styrelsen: 

1 år Ordförande: Doris Boman, omval 
2 år Sekreterare: Yvonne Öberg, omval 
2 år Ledamot: Annette Eurenius, nyval 
2 år Suppleant: Emma Näsström, nyval 
 
 
 
 

Revisor 1 år: 
Maud Holtz Devall, omval 
Revisor 1 år: 
Birgitta Severin, omval 
 
Revisor suppleant 1 år: 
Fanny Jönsson, omval 
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VAL AV VALBEREDNING 2025 

Ann- Catrin Norvall, 1 år kvar 

Therese Doverot, ev omval 

Christina Edlund, ev omval 




